
Protokół Nr XII/2015 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 22 października 2015 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych na sesji. 
Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych, pełny skład Rady. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Roberta Dobrowolskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 15 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? Wniosków nie było. 
Przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Miejsko Gminnego Ośrodka Zdrowia 

w Sędziszowie. 
8. Uchwała zmieniająca uchwałę własną  w sprawie uchwalenia „Rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie, na rok 2015”. 

9. Uchwała  w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości z Zasobu Własności 
Rolnej Skarbu Państwa. 

11. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. 
12. Uchwała w sprawie zmian w budżecie. 
13. Uchwała intencyjna w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w roku  2016  na 

rzecz Powiatu Jędrzejowskiego do wykonania zadania przebudowa drogi powiatowej 
Nr 0178T na odcinku Mierzawa – Sędziszów. 

14. Informacja o wykonaniu zadań budżetu gminy za I półrocze 2015 roku. 
15.  Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015 w szkołach 

             prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
16. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i  

            kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 2014. 
17. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w 

Sędziszowie za 2014 rok. 
18. Wolne wnioski i dyskusja 
19. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
20. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 
Wyjaśnił sprawę umorzeń podatków, NIK zwraca uwagę aby przy podejmowaniu decyzji o 
umorzeniu brać pod uwagę zagrożenie funkcjonowania gospodarstwa, w przypadku śmierci 
członka rodziny również tylko jeśli zagraża to funkcjonowaniu gospodarstwa. 



Prawdopodobnie w tym zakresie będą prowadzone kontrole przez NIK. Jeśli chodzi o suszę 
my wysłaliśmy w teren Komisję aby później nie było zarzutów że czegoś nie dopełniliśmy. 
Pan Przewodniczący 
- poinformował   że obrady sesji są nagrywane. 
Ad. 6 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy Zielonek proszą o przystanek przy drodze powiatowej na początku do Sielca, 
- ponawiam prośbę o założenie po 3-4 dreny przy przystanku w Boleścicach k/przejazdu, 
ludzie stoją na poboczu, tam jest łuk ludzie jadący w kierunku Jędrzejowa czekający po 
prawej stronie nie mają gdzie uciec przed pędzącymi samochodami, to samo jest przy ostatnio 
zamontowanym przystanku, też konieczny montaż dren, dreny są potrzebna koparka do 
zamontowania, 
- proszę uporządkować znaki Grązów – Zapusta bo są połamane słupki, uzupełnić przed zimą 
aby nie było problemu przy odśnieżaniu, bo nie wiadomo jaka to droga, 
- prośba o tablicę z numerami domów na początku od Piołunki 28 – 23, Pogotowie ma 
problem ze znalezieniem. 
Radny W. Tabor 
- prośba o podcięcie drzew w Pile koło świetlicy w obrębie słupów oświetleniowych, 
- podciąć konary kasztana w pasie drogowym przy posesji 132 w Gniewięcinie, 
- na strzelnicy zamiast ubywać, przybywa konarów i gałęzi, 
- rozpocząć procedury o przejęcie gruntu pod drogę Piła kierunek p. Tasak. 
Radny M. Żelezik 
-  kończy się rok 2015 w Swaryszowie przeznaczono fundusz sołecki na drogę część zrobiono 
(wytyczono, wykopano ale nie wyrównano i nie dowieziono kamienia), Rada Sołecka prosi o 
dokończenie prac przed zimą, 
- łuk drogi k/Koziński powstał drugi rów między drogą – poboczem a rowem głównym na 
długości ok. 50m, ludzie teraz mają samochody z niskim podwoziem, zasypać kamieniem bo 
można urwać podwozie, 
- na jakim etapie jest czyszczenie koryta rzeki od posesji Dłużniak kierunek Białowieża? Pan 
Przemyski opracował projekt akie prace mają być wykonane, najlepiej to robić gdy grunt jest 
zamarznięty, na jakim to jest etapie i czy te prace będą zakończone? 
- p. B. Wachowicz zgłasza że na drodze od sióstr kierunek Gródek kierowcy przekraczają 
dozwoloną prędkość stwarzając zagrożenie dla pieszych, przekazać Policji o zwrócenie uwagi 
na tym odcinku, taka sytuacja często się powtarza, już sama obecność Policji powoduje 
zmniejszenie prędkości przez kierowców, 
- analizując projekt budżetu na drogi w moim rejonie to jest urągające, pracownicy wstawiają 
tylko  środki z funduszu sołeckiego a budżet zapomina o tym obwodzie Nr 4, 
- jwst taka sugestia droga w Czekaju długości 250m, od krzyżówki kierunek p. Rokicki lub p. 
Makowski zaplanować na 2016 rok, woda z lasu zalewa. 
Radna A. Konieczna 
- na przejeździe niestrzeżonym założono sygnalizację świetlną, a czy jest szansa aby również 
była na LHS, 
- był czyszczony rów w Krzcięcicach przy szkole ale prosimy go jeszcze pogłębić. 
Radny Z. Konieczny 
- odmulić i udrożnić przepust przy drodze powiatowej jak się  Jeżów zaczyna  a Podsadek 
kończy i droga nasza prowadzi w  kierunku p. Ostrowskiego, 
- jadąc od Klimontowa kierunek Mstyczów jest znak teren zabudowany, jest skrzyżowanie i 
dalej też powinien być znak teren zabudowany, bo tak to Policja łapie pieszych bez 
odblasków. 
- firma która robi instalację wysokiego napięcia wzdłuż torów zniszczyła drogę na zakręcie. 
Radny Z. Adamski 



- ciąg niedokończonych robót przy Gniewięcińskiej, nie podcięte topole, rów nie 
wyczyszczony, miało być od p. Kot woda sprowadzona do jednego kanału i do rowu, nic nie 
zrobione, 
- zgłosił czyszczenie pobocza przy Wodzisławskiej, obiecujemy mieszkańcom i nic nie 
zrobione,  
- oświetlenie Sportowej z wieży jest za słabe pada cień, i jeszcze teraz chodnik rozebrany, 
ludzie którzy o 400 idą do pracy mają super, przy mgle słaba widoczność i bardzo 
niebezpiecznie dla pieszych, 
- na ul. Polnej jest ograniczenie tonażu do 12t, Policja zatrzymuje rowerzystów a na 
przejeżdżające obok nich TIR-y nie zwraca uwagi,  
- najwyższy czas aby wykonać chodniki na ulicach Polna i Jędrzejowska, 
- w OSP Rynek jest lokal wyborczy, na płytce telekomunikacyjnej  leży paleta, chodnik 
zapadnięty jak to wygląda, chyba jest jeszcze gwarancja na ten chodnik? 
- pasaż przy Dworcowej, zapytać Policji dlaczego nie ma pasów tylko ludzie płacą mandaty. 
Była Komisja z Powiatu zapytałem i Pan Grad powiedział że można przechodzić 5m od 
pasów przepuszczając bezpiecznie jadące samochody, wyjaśnić czy faktycznie wolno 
przechodzić, czy nie można namalować pasów? Okazało się że w sobotę znów były mandaty 
dla pieszych. We Włoszczowie pasy są co 10m, proszę rozważyć dlaczego u nas nie można 
tego rozwiązać?  
- prosiłem na Sosnowiec o znak 5t, są tam 3 domy jest napis Sosnowiec to  TIR-y wjeżdżają, 
gdy będzie ograniczenie to nie wjadą. 
Radny J. Strzelec 
- kilka razy zgłaszałem drogę do łąk w Czepcu, nadal nie dokończona, 
- Mstyczów 112 mieszka starsza osoba, utwardzić drogę tam niewiele kamienia potrzeba. 
Radny Z. Gładki 
- wykosić pobocza na całej szerokości od Łowini – Pawłowic bo zbliża się zima, te zarośla 
będą zatrzymywać śnieg, 
- droga w Łowini między domami zniszczona, zwisają gałęzie rolnik oberwał sobie lusterka 
przy nowym ciągniku. Prośba aby służby komunalne wyszły w teren i wystąpić do właścicieli 
o podcięcie zwisających gałęzi. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał Uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Miejsko Gminnego Ośrodka 
Zdrowia w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                    uchwała Nr XII/80/2015 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zmieniającą uchwałę własną  w sprawie uchwalenia „Rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie, na rok 2015”. 
Głosowanie 
14 głosów – za                        uchwała Nr XII/81/2015 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Zmiana dotyczy tylko wysokości inkasa z 2% na 
5%. 
Pani B. Krzosa 
- zapytała czy Sołtysi nie mogliby z inkasa rozliczać się raz na kwartał? Są to niewielkie 
kwoty i łatwiej byłoby to rozliczać się kwartalnie. 
Pani Sekretarz 



- rozeznamy temat i odpowiemy po przerwie. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy można rozliczać kwartalnie. 
Pani Sekretarz 
- nie można. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się             uchwała Nr XII/82/2015 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości z Zasobu 
Własności Rolnej Skarbu Państwa. 
Głosowanie 
15 głosów – za                            uchwała Nr XII/83/2015 
Ad. 11 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. 
Głosowanie 
15 głosów – za                         uchwała Nr XII/84/2015 
Ad. 12 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2015 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                          uchwała Nr XII/85/2015 
Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę intencyjną w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w roku  2016  
na rzecz Powiatu Jędrzejowskiego do wykonania zadania przebudowa drogi powiatowej Nr 
0178T na odcinku Mierzawa – Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                      uchwała Nr XII/86/2015 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił informację o wykonaniu zadań budżetu gminy za I półrocze 2015 roku. 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił  Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015 w 
szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
Ad. 16 
Pani Sekretarz 
- odczytała Informacja o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i  
kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 2014. 
(informacja stanowi załącznik do protokołu). 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informacja o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w 
Sędziszowie za 2014 rok. (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
Ad. 18 
Radny M. Żelezik 



- odczytał wnioski Komisji Rewizyjnej dotyczące kontroli przeprowadzonej w Urzędzie i 
OSiR (materiał stanowi załącznik do protokołu). Chciałbym aby Rada zaakceptowała 
wnioski, stanowisko Burmistrza i Dyrektora OSiR znamy. 
Dyrektor OSiR 
- chciałbym odnieść się do wniosków Komisji Rewizyjnej bo na posiedzeniu nie miałem 
możliwości pełnego wyjaśnienia, nie chciano słuchać do końca. Większość była radnymi gdy 
decydowaliśmy o budowie hali i basenu.  
Przyjęte założenia były że młodzież będzie korzystać przez 8 godzin dziennie, w tych 
godzinach nie mogę zarabiać pieniędzy bo za te godziny płaci budżet gminy. W praktyce 
okazało się że młodzież bardzo słabo korzysta a urządzeń na basenie nie da się wyłączyć i to 
generuje koszty. Początkowo w tych godzinach nie dopuszczaliśmy indywidualnych klientów, 
ale z uwagi na to że młodzież słabo korzysta od 3 lat są w tym czasie indywidualni klienci. 
Komercyjnie działamy przez 5 godzin i uważam że w 12 tysięcznej gminie zarabiamy 700tys. 
uważam że jest to bardzo dobrze. Gmina daje 273 tys. zł na 8 godzin, ok. koszty utrzymania 
hali basenowej przez 8 godzin to 50.000zł tj. sam koszt utrzymania hali i basenu to jest 
300tys. do tego dochodzi to co ja zarabiam 700tys.  to jest 1mln. Gdyby Słupia i Wodzisław 
wywiązywali się z porozumienie a teraz jest to w znikomym zakresie to dałoby ok. 200tys. do 
tego utrzymanie Baza która kosztuje rocznie 300tys. to faktycznie dokładamy 400tys. do tych 
dwóch obiektów, do tego olbrzymiego kompleksu. W Polsce mówię to z całą 
odpowiedzialnością nie ma basenu żeby zarabiał, jedynie aquaparki są na plusie.  Jeśli chodzi 
o utworzenie stanowiska menager sportu, to jest oczywiste że menagerem całego zakładu jest  
dyrektor ale są np. menagerowie sportu, sali restauracyjnej , produktu i in. oni zajmują się 
czym innym. Pan Kosiński jako Menager sportu na ½ etatu jest przełożonym ratowników, a ½ 
etatu jest ratownikiem. Nie mogę sam wszystkim się zajmować. 
Kozendra pracuje od 10 lat był przyjęty na Bazę TKR, przejąłem go jako pracownika Bazy, 
rozmawiałem aby dobrowolnie się zwolnił, jeśli tylko będę stosowne przepisy, które mi 
pozwolą wypowiedzieć umowę bez konsekwencji to wypowiem. Dopóki nie będę miał takich 
przepisów twardych to nie mogę bo pójdzie do Sądu i muszę go przywrócić do pracy i taki 
będzie tego efekt. Również uważam, że jeśli ktoś ma źródło utrzymania to ze względów 
społecznych na jego miejsce może przyjść ktoś inny. 
Pan Burmistrz 
- targowisko i sprawa zmiany zamiast pierwszą na ostatnią bez opłat, jako gmina musimy 
dbać o dochody. Proszę również aby nie zwalniać w styczniu z opłaty rezerwacyjnej, część 
targowiska jest nasza a część  dzierżawimy, właściciel wyłożył ok. 1mln na jego urządzenie i 
chce zarabiać. Teraz chce nam wypowiedzieć umowę, jeśli jeszcze styczeń zwolnimy z opłaty 
to i on jeszcze mniej dostanie. Sytuacja jest nie do przyjęcia abyśmy w styczniu zrezygnowali 
z opłaty rezerwacyjnej nie powinniśmy tracić naszego dochodu, będę wnosił aby opłaty były 
jednakowe przez cały tydzień bo w tygodniu też jest dużo handlujących i  cały plac zajęty, oni 
zarobią więcej niż w sobotę gdy jest handlujących bardzo dużo i ten zysk się rozkłada. Nie 
możemy się robić dobrzy dla przyjeżdżających z zewnątrz , musi być jakaś równowaga 
między nimi a naszymi  sklepikarzami którzy też płacą komuś za wynajęcie plus podatek. 
również o nich musimy myśleć. Przy cmentarzach też muszą płacić, mamy obowiązek 
egzekwować opłatę. Pierwszą sobotę ustaliliśmy bez opłat bo mało tracimy. Mamy pomagać 
ale rolą samorządu jest ściągać dochody. Zapytajcie ile kosztuje dzierżawa pod działalność 
usługową naszych przedsiębiorców plus podatek od nieruchomości przez cały rok. 
Jeśli chodzi o Remizę OSP Rynek 
- wejście na strych będzie zrobione, 
- hydrant już został przeniesiony, 
- odwodnienie z rynien przy budowie kanalizacji odprowadzimy, myślę rozpoczniemy w 
2016 roku, 
- przeniesienie syreny to bardzo duże koszty, ludzie nie chcą. 
Radny Z. Adamski 



 
 
 
- syrena wyje na samym dole  i mieszkańcy stoją na baczność, chodzi o słyszalność na dalszą 
odległość. 
Pan Burmistrz 
- oddymianie można zrobić za niewielkie pieniądze, otrzymali dofinansowanie 3000zł, mamy 
oferty spokojnie jedno lub dwustanowiskowe można zrobić za  ok. 5000zł, sami możecie 
zamontować, 
- sprawa powołania Dyrektora OSiR, wszystko odbyło się zgodnie z przepisami prawa. 
Uznaliśmy że będzie to  najlepsze rozwiązanie pod względem racjonalności jeśli będzie to 
Naczelnik,  który miał nadzór nad budową obiektu i wszystko zna. Na 100% było to prawne i 
racjonalne rozwiązanie. Odpowiedź w tej sprawie przekazałem Komisji Rewizyjnej. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- nie wyobrażam sobie jak mam głosować te wnioski jeśli całość to się wstrzymuję, jaki  
program naprawczy ma przedstawić dyrektor, na czym to ma polegać? Ponieważ nie pracuję 
mam czas, przeglądam stronę OSiR i wiem jak Dyrektor pozyskuję uczestników zimowisk, 
wakacji, przyjeżdżają obozy sportowe i płacą. Jeśli chodzi o pracownika nie będę głosować 
aby go zwolnić, gdy w 2005 roku  pracownik był zatrudniany nie było osoby z 
uprawnieniami, przez 10 lat temat nie był poruszany, nikomu to nie przeszkadzało.  To 
Dyrektor ma powiedzieć jak on pracuje, czy są skargi na jego pracę? Ma podwójne 
wynagrodzenie ale takich osób jest wiele. Czy menager sportu ma z tego tytułu wyższe 
wynagrodzenie? 
Dyrektor OSiR 
- o 200zł więcej niż ratownik instruktor,  jako bezpośredni przełożony ratowników. 
Wiceprzewodnicząca  B. Wójcik 
- sprawa zatrudnienia dyrektora, byłam wtedy radną jak większość z nas i nikt nie był 
przeciwny. 
Pani R. Pacholec 
- znam Dyrektora, jestem tu 10 lat i wg mnie OSiR doskonale funkcjonuje, nie wiem Panie 
radny Żelezik czy Pan jest taki kryształ, w myśl takiego powiedzenia że u siebie to się kolby 
nie widzi a u kogoś drzazgę zobaczy, ja nie mam uwag odnośnie Dyrektora. 
Radny J. Wiencek 
- byłem w Radzie gdy była podejmowana decyzja o budowie OSiR, byłem w Komisji 
jeździliśmy po Polsce oglądać podobne obiekty i już wtedy wiedzieliśmy, że do takiej 
działalności musimy dołożyć, tak jak w sporcie ogólnie pojętym gdzie zysku nie ma. 
Chciałem z Komisją Oświaty spotkać się z Dyrektorami szkół aby wypracować sposób jak 
zachęcić dzieci do korzystania z tych obiektów ale nie udało się, ocena jakie będą tego efekty 
korzystania z tych obiektów może być dopiero po 10 latach gdy młodzież będzie starsza i 
wtedy widać co to dało. 
Radny J. Gładki 
- jeśli chodzi o głosowanie to wcześniej nie znałem tego wniosku, trzeba go rozebrać na 
części pierwsze i jeszcze się zastanowić. 
Radny J. Strzelec 
- szanowni państwo, czy jest jeszcze Pani Sołtys ( wyszła) nikt sobie nic nie wymyślił, jest 
statut a pod wnioskiem podpisała się cała Komisja Rewizyjna. Pani Sołtys może sobie nad p. 
Chmielarskim krzyczeć a nie nad nami, my jesteśmy Radą i Komisją Rewizyjną, a jeśli 
chodzi o głosowanie to macie własne sumienie. Dziwi mnie że państwo się 
usprawiedliwiacie, jesteście radnymi kolejną kadencję. Po posiedzeniu Komisji tylko Strzelec 
i Żelezik byli prześladowani przez tego Pana, nie rozumiem jak to się nie da. Byłem radnym, 
przewodniczącym związku zawodowego i Prezes Urban mnie zwolnił. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 



 
 
- aby poprawić wyniki zakładu to rozumiem że ZSO powinien płacić za korzystanie z 
obiektów, to będzie takie przekładanie pieniędzy bo musimy im dać aby mogli zapłacić. 
Radny Z. Adamski 
- zapytał które szkoły nie korzystają i dlaczego? 
Dyrektor OSiR 
- hala jest obłożona lekcje i SKS do godz. 1600 , 
- basen korzystają wszystkie szkoły, chodzi o ilość korzystających bo jest za mało. Przyjeżdża 
młodzież między innymi Moskorzew, Szczekociny, Irządze, Lubcza, Mierzawa, Wodzisław, 
Goleniowy, Krzelów, Lelów, Skroniów, Słupia, Piotrkowice, Radków, Brzeście, Kozłów, 
Nagłowice i in. 
Radny N. Jawor 
- czyli przez 8 godzin nikt prywatnie nie może korzystać? 
Dyrektor OSiR 
- z basenu można korzystać z hali nie bo jest obłożenie. 
Radny M. Żelezik  
- nie chodzi o zamieszanie ja mam obowiązek złożyć wnioski do Rady a można nic nie robić. 
Nikt nie stwierdził że dyrektor jest niekompetentną osoba, mamy pretensje do Burmistrza, co 
nie pozwoliło zrobić konkursu i tak zostałby Pan wybrany. Dyrektor mówi że się stara jak 
najwięcej zarobić,  powinien  wynajmować  hotel aby wszystkie miejsca były zajęte. 
Dyrektor OSiR 
- ja mam wszystkie pokoje wynajęte, co mam napisać w programie naprawczym na czym to 
ma polegać, podnieść ceny biletów? ogłaszamy się na stronach internetowych, rozsyłamy 
oferty. Mam tyle zgłoszeń na zimowisko że nie jestem w stanie wszystkich przyjąć. 
Radny M. Żelezik 
- zwrócił się do Komisji Rewizyjnej i Rady, wnioski dotyczące targowiska możemy 
zweryfikować. 
Radny R. Dębicki 
- taka forma wg mnie jest nieodpowiednia, część rzeczy już została wykonana, część jest 
niewłaściwie sformułowana, jak mamy głosować jako jedność. 
Pani Sekretarz 
- co my dzisiaj po sesji mamy z tym zrobić, może zacznijmy od tego co mówią przepisy 
przytoczyła art. 113 Statutu gminy, Po sporządzeniu protokołu pokontrolnego, 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwołuje posiedzenie Komisji w pełnym składzie i przy 
udziale Kierownika kontrolowanego podmiotu. Pytanie czy po sporządzeniu protokołu odbyło 
się spotkanie przy udziale Dyrektora gdzie odczytano protokół. Tam było miejsce aby 
wyłuszczył to wszystko co dzisiaj mówił, i rozmawiacie do bólu aż uznacie kto ma rację i 
wypracowujecie wnioski. Natomiast art. 114 mówi, że wypracowane wnioski i zalecenia 
pokontrolne Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedkłada Radzie do akceptacji wraz z 
merytorycznym uzasadnieniem. 
Radny M. Żelezik 
- dostaliśmy odpowiedzi od Dyrektora, Burmistrza i pani Adwokat. 
Pan Burmistrz 
- moja propozycja jest taka, wszyscy się uczymy, wyzerujmy to wszystko trzeba to wszystko 
przedyskutować i dopiero wtedy z pełnym przekonaniem wnosimy. 
Radny J. Strzelec 
- mieliśmy odpowiedź od Dyrektora, dziś wycofanie się to nie będzie w porządku. 
Pan Przewodniczący 
- jak to mamy głosować skoro macie odpowiedzi od Burmistrza i Dyrektora. 
Radny M. Żelezik 
- wycofujemy pkt. 2. 



Pan Przewodniczący 
- czy się coś stanie gdyby Komisja jeszcze raz się zajęła, wycofała to co już zrobione, 
- dziwię się bardzo, gdy były projekty budowy byli zwolennicy i przeciwnicy. Ludzie 
interesowali się, pytali kiedy będzie gotowe, dziś bardzo dużo przyjeżdża z zewnątrz, takiego 
obiektu w okolicy nie ma. 
Pan Burmistrz 
- dokładamy ok. 1mln. do wszystkich obiektów basenu, hali, boisk, hotelu, kąpieliska , dużą 
wartością poza zdrowiem i rehabilitacją młodzieży i osób starszych jest to,  że mamy zakład 
pracy dla 27 osób, gdzie średnio na osobę jest to 35tys rocznie. Dokładamy również do 
pracowników interwencyjnych choć wiemy jakie są efekty ich pracy. 
Pan Przewodniczący –  
- nie pamiętam aby kiedyś było mówione, że basen przyniesie zysk, wiedzieliśmy że trzeba 
dokładać i tak się stało nikt nikogo nie oszukiwał. 
Dyrektor OSiR 
- mam prośbę aby Rada albo wycofała albo przegłosowała wnioski, my chcemy pracować a 
nie stresować się bo temat trwa już pół roku, i niech zostanie ucięty. 
Pan Burmistrz 
- program naprawczy – nie róbmy sobie komplikacji bo zaraz będę miał pytanie z zewnątrz co 
się u nas dzieje? 
Radny M. ŻELEZIK 
- Jeśli Dyrektor będzie wiedział że są kontrole to jeszcze bardziej będzie się starał, ja daję 
zalecenia do Rady jeśli nie przegłosuje to nie. W tej sytuacji gdy są takie emocje proponuję 
przełożyć temat na następną sesję. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej o akceptację karty i spisu nieruchomości 
przeznaczonej do komunalizacji z mocy prawa – cmentarz z drogą dojazdową w 
Swaryszowie. 
Rada zaakceptowała przedstawioną informację ( w załączeniu do protokołu). 
Ad. 19 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Pan N. Jawor – przystanek w Zielonkach wystąpimy 
- dreny w obu miejscach zamontujemy, 
- znaki drogowe sprawdzimy i uzupełnimy, 
- tablicę z numerami domów zamówimy. 
Pan W. Tabor – drzewa przy świetlicy podetniemy, 
- kasztan jest do wycięcia, 
- jeśli ktoś chce brać drewno ze strzelnicy niech bierze, resztę zabierze FLUID. 
Pan M. Żelezik – droga w Swaryszowie zostanie dokończona, 
- łuk k/Kozińskiego zgłosimy do ZDP, 
- jeśli chodzi o czyszczenie rzeki Mierzawy to p. Przemyski nie ugiął się, częściowo będą 
wyczyszczone nanosy i wycinka trzcinowiska na długości 600m,nie ma jeszcze ostatecznych 
uzgodnień RDOŚ, 
- przekraczanie prędkości przez kierowców zgłosimy do Policji drogowej, 
- jeśli chodzi o drogi, to na krzyk kogoś nie możemy podporządkowywać SIĘ, musimy 
patrzeć na całość gminy bo mamy bardzo duży teren, uważamy że droga kierunek Makowski 
jest bardziej potrzebna. 
Pan A. Konieczna – na dziś sygnalizacji świetlnej na LHS nie będzie bo za blisko tej co jest. 
Pan Z. Konieczny – udrożnienie przepustu my zrobimy, 
- oznakowanie terenu zabudowanego zgłosimy do Powiatu, 



Mamy odpowiedź z PKP Energetyka z 5 października, potwierdzili że realizują projekt „linia 
energetyczna zasilająca” mają zgodę na poruszanie się ciężkim sprzętem, podwykonawcy po 
zakończeniu prac mają usunąć wszelkie powstałe szkody przy realizacji inwestycji. 
Pan Z. Adamski – w sprawie wycinki topól czekamy na decyzję, 
- ul. Wodzisławska została zakwalifikowana do dróg powodziowych będzie odbudowana w 
pełnym standardzie wraz z poboczami, wtedy my możemy ją przejąć, 
- oświetlenie ul. Sportowej, będziemy czynić starania aby od strony gdy właściciele wyrażą 
zgodę na przejście przez 2 ogródki  zrobić linię kablową , rozebrany chodnik będzie 
odbudowany jako  nowy bez krawężników, 
- rów przy ul. Gniewięcińskiej, dalszy odcinek będzie robiony i rów również, 
- w sprawie egzekwowania ograniczenia tonażu do 12t na ul. Polnej wystąpimy do Powiatu, 
- zgłosimy do Powiatu o ujęcie ulicy Polnej do realizacji w 2016 roku, 
- przejście przy Pasażu na ul. Dworcowej zgłaszaliśmy kilka razy, Powiat odpowiada że tam 
nie zrobi przejścia, 
- znak ograniczenia do 5t w Sosnowcu wstawimy. 
Radny J. Strzelec 
- zlikwidować pasy naprzeciw sklepu z używaną odzieżą a zrobić do pasażu. 
Radny Z. Adamski 
- przy Lewiatanie są przy samym wjeździe gdy zatrzyma się samochód stwarza zagrożenie, 
można je przesunąć. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- trzeba działać szybko odnośnie przejść bo ulica jest projektowana i później nic się nie 
zmieni. 
Pan Burmistrz 
- odpowiedź dla Pana J. Strzelec – droga w Czepcu dokończymy punktowo, jest jeszcze 
trochę kamienia, 
Pan Z. Gładki – zgłosimy do Powiatu wykoszenie poboczy przy drodze Łowinia - Pawłowice, 
- sprawa podcięcia zwisających gałęzi, pojedziemy na miejsce i porozmawiamy z 
właścicielami działek. 
Radny J. Strzelec 
- czy uda się jeszcze zrobić łącznik w Czepcu kierunek las? 
Pan Burmistrz 
- rozważymy taką możliwość, może gorącą masą, 
Radny R. Dębicki 
- czy jest szansa aby wiaty na odpady były zamontowane w tym roku, jeśli tak to należy 
zaczynać tam gdzie stoją na ziemi bez podbudowy, 
- pasy przy Dworcowej są za blisko siebie a są miejsca gdzie w ogóle nie ma np. na 
skrzyżowaniu Leśnej i Majowej, nie można zgodnie z prawem przejść na drugą stronę. 
Radna A. Konieczna 
- prośba mieszkańców o utwardzenie przy przystanku w Piołunce od strony Dziadówek. 
Radny J. Jaworski 
- czy na 2016 rok są środki na promocję gminy, mamy film można jeszcze pokazać co 
zrobiliśmy, co możemy zaoferować dla inwestorów.  
Pan Burmistrz 
- mieliśmy wydać folder ale nie udało się, mieliśmy podać wszystkie organizacje 
pozarządowe jakie funkcjonują, tereny inwestycyjne. 
Radny J. Strzelec 
- mamy Naturę 2000, czy na tym terenie można coś robić? 
Pan Burmistrz 
- wszystko co jest zgodne z prawem i po uzyskaniu wymaganych uzgodnień. 
Radny J. Strzelec 



- rzeka Bug na terenie Białorusi jest uregulowana a u nas zarośnięta co powoduje zalewanie 
terenów przyległych. 
Radny R. Dębicki 
- na tych terenach można wszystko robić tylko wymagane są inne pozwolenia tak jak to było 
w Mierzawie przy budowie E-7. 
Ad. 20 
Przewodniczący zamknął obrady XII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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